



Building trust together.

# Certificate

CQC has issued an IQNET recognized certificate that the organization:

**Dynapack Electronic Technology (Suzhou) Co., Ltd.**

Registered / Operation Address: No.8, Huagang Road, Wujiang Economic and Technological Development Zone, Suzhou City, Jiangsu, China

has implemented and maintains an

**Occupational Health and Safety Management System**

for the following scope:

Production of Lithium - ion Battery Used To Computer and Communications and Related Management Activities

which fulfils the requirements of the following standard:

**ISO 45001:2018**

Issued on: July 17, 2023

First issued on: August 12, 2008

Expires on: July 13, 2026

**Registration Number: CN00123S32147R5L/3200**

Alex Stoichitoiu  
President of IQNET

Xie Zhaoxu  
President of CQC



This attestation is directly linked to the IQNET Members original certificate and shall not be used as a stand alone document.

**IQNET Members\*:**

AENOR Spain AFNOR Certification France APCER Portugal CCC Cyprus CISO Italy CQC China COM China CQS Czech Republic  
Cro Cert Croatia DQS Holding GmbH Germany EAGLE Certification Group USA FCAV Brazil FONDONORMA Venezuela ICONTEC  
Colombia ICS Bosnia and Herzegovina Inspecta Sertifointi Oy Finland INTECO Costa Rica IRAM Argentina JQA Japan KFO Korea  
LSQA Uruguay MIRTEC Greece MSZT Hungary Nemko AS Norway NSAI Ireland NYCE-SIGE Mexico PCBC Poland Quality Austria  
Austria SII Israel SIQ Slovenia SIRIM QAS International Malaysia SQS Switzerland SRAC Romania TSE Turkey YUGS Serbia

\* The list of IQNET Members is valid at the time of issue of this certificate. Updated information is available under [www.iqnet-certification.com](http://www.iqnet-certification.com)



副本

# 职业健康安全管理体系认证证书

证书编号: 00123S32147R5L/3200

兹证明

顺达电子科技(苏州)有限公司

统一信用代码:91320509726641413B

注册/运营地址: 中国江苏省苏州市吴江经济技术开发区花港路8号

职业健康安全管理体系已经符合如下管理体系标准:

GB/T 45001-2020 / ISO 45001:2018

本证书适用于与下述相关的所有活动

电脑、通讯用锂离子电池组的生产及相关管理活动

首次发证日期: 2008年8月12日 本次发证日期: 2023年7月17日 有效期至: 2026年7月13日

上一周期证书到期日: 2023年7月13日 再认证审核日期: 2023年7月3日至2023年7月4日

在一个监督周期后, 本证书必须与CQC签发的监督审核合格通知书合并使用方可有效。查询证书有效状态请登陆www.cqc.com.cn。  
本证书信息可在国家认证认可监督管理委员会公示的网站(www.cnca.gov.cn)上查询



谢肇煦  
Signed by: Xie Zhaoxu



## 中国质量认证中心

中国·北京·南四环西路188号9区 100070

http://www.cqc.com.cn

A 0046699

2022年版



# 职业健康安全管理体系认证证书

证书编号: 00123S32147R5L/3200

兹证明

顺达电子科技(苏州)有限公司

统一信用代码: 91320509726641413B

注册/运营地址: 中国江苏省苏州市吴江经济技术开发区花港路8号

职业健康安全管理体系已经符合如下管理体系标准:

GB/T 45001-2020 / ISO 45001:2018

本证书适用于与下述相关的所有活动

电脑、通讯用锂离子电池组的生产及相关管理活动

首次发证日期: 2008年8月12日 本次发证日期: 2023年7月17日 有效期至: 2026年7月13日

上一周期证书到期日: 2023年7月13日 再认证审核日期: 2023年7月3日至2023年7月4日

在一个监督周期后, 本证书必须与CQC签发的监督审核合格通知书合并使用方可有效。查询证书有效状态请登陆www.cqc.com.cn。  
本证书信息可在国家认证认可监督管理委员会公示的网站(www.cnca.gov.cn)上查询



谢肇煦  
Signed by: Xie Zhaoxu



## 中国质量认证中心

中国·北京·南四环西路188号9区 100070

<http://www.cqc.com.cn>

A 0046700

2022年版



副本

# OCCUPATIONAL HEALTH AND SAFETY MANAGEMENT SYSTEM CERTIFICATE

Certificate No. 00123S32147R5L/3200

We hereby certify that

**Dynapack Electronic Technology (Suzhou) Co., Ltd.**

Business Registration Number: 91320509726641413B

Registered / Operation Address: No.8, Huangang Road, Wujiang Economic and Technological Development  
Zone, Suzhou City, Jiangsu, China

has been awarded this certificate for compliance with the standard

**ISO 45001:2018**

The Occupational Health and Safety Management applies in the following area:

Production of Lithium - ion Battery Used To Computer and Communications and Related Management Activities

**Certified since: August 12, 2008 Valid from: July 17, 2023 Valid until: July 13, 2026**

the expiry date of last certification cycle: July 13, 2023 the date of recertification audit: July 3, 2023 to July 4, 2023

After a surveillance cycle, the certificate is valid only when used together with an Acceptance Notice of Surveillance Audit issued by CQC.

Please access [www.cqc.com.cn](http://www.cqc.com.cn) for checking validity of the certificate.

This certificate and its relevant information can query in the website of Certification and Accreditation Administration of  
the People's Republic of China ( [www.cnea.gov.cn](http://www.cnea.gov.cn)).



谢肇煦  
Signed by: Xie ZhaoXu



**CHINA QUALITY CERTIFICATION CENTRE**

Section 9, No.188, Nansihuan(the South Fourth Ring Road) Xilu(West Road), Beijing 100070, China

<http://www.cqc.com.cn>

A 0046699

2022年版



# OCCUPATIONAL HEALTH AND SAFETY MANAGEMENT SYSTEM CERTIFICATE

Certificate No. 00123S32147R5L/3200

We hereby certify that

**Dynapack Electronic Technology (Suzhou) Co., Ltd.**

Business Registration Number: 91320509726641413B

Registered / Operation Address: No.8, Huagang Road, Wujiang Economic and Technological Development  
Zone, Suzhou City, Jiangsu, China

has been awarded this certificate for compliance with the standard

**ISO 45001:2018**

The Occupational Health and Safety Management applies in the following area:

Production of Lithium - ion Battery Used To Computer and Communications and Related Management Activities

**Certified since: August 12, 2008 Valid from: July 17, 2023 Valid until: July 13, 2026**

the expiry date of last certification cycle: July 13, 2023 the date of recertification audit: July 3, 2023 to July 4, 2023

After a surveillance cycle, the certificate is valid only when used together with an Acceptance Notice of Surveillance Audit issued by CQC.  
Please access [www.cqc.com.cn](http://www.cqc.com.cn) for checking validity of the certificate.

This certificate and its relevant information can query in the website of Certification and Accreditation Administration of  
the People's Republic of China ( [www.cnca.gov.cn](http://www.cnca.gov.cn)).



谢肇煦  
Signed by: Xie ZhaoXu



**CHINA QUALITY CERTIFICATION CENTRE**

Section 9, No.188, Nansihuan(the South Fourth Ring Road) Xilu(West Road), Beijing 100070, China

<http://www.cqc.com.cn>

A 0046700

2022年版